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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan ellenőrzi az Európai Mezőgazdasági, 
Vidékfejlesztési Alap Turisztikai tevékenységek ösztönzéséhez nyújtott támogatásainak 
felhasználását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nógrád megyei Szuha községben 2014 őszén európai uniós forrás felhasználásával „Új falusi
szálláshely Szuhán” címmel egy vendégház építésére került sor a Darányi Ignác Terv keretében.

Sajtóinformációk szerint azonban az azóta eltelt időszakban többen is megpróbálkoztak szálláshely
foglalásával a vendégházban, de nem jártak sikerrel. A vendégház azóta is elérhetetlen, mivel sem
telefonszám,  sem  internetes  honlap,  sem  e-mail  cím  nem  áll  rendelkezésére  az  itt  pihenni
vágyóknak. Sőt az ingatlant személyesen felkeresők számára sem áll rendelkezésére semmi, ami
szerint tárt kapukkal várnák itt a szállóvendégeket.  Minden jel arra utal tehát, hogy a ház valójában
nem funkciónál a nagyközönség számára is elérhető vendégházként.  Az üggyel foglalkozó sajtó
arról  is  beszámolt,  hogy  a  település  lakói  szerint  az  ingatlan  Szabó  Zsolt,  a  Fidesz-KDNP
országgyűlési képviselőjének érdekeltségébe tartozik.

A projekt  gazdája  a  fellelhető  információk szerint  a  Tasty  Trade  Kft.,  melynek tulajdonosa  és
ügyvezetője  Stolczenberger  Róbert,  Szabó  Zsolt,  a  Fidesz-KDNP  országgyűlési  képviselője
feleségének unokatestvére. A cég a vendégház létesítésére pontosan 31 748 618 forint vissza nem
térítendő támogatásban részesült,  ekkora összeg került  tehát  a politikus rokonához,  miközben a
fentiek szerint a beruházás a pályázatban megjelölt formájában egészen biztosan nem valósult meg.

A pályázati lehetőség a LEADER helyi akciócsoportok útján került meghirdetésre és az Európai
Mezőgazdasági  Vidékfejlesztési  Alap  Turisztikai  tevékenységek  ösztönzéséhez  nyújtott
támogatásával valósult  meg a Földművelésügyi Minisztérium Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési



 
Hivatalának határozata alapján.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Megvalósult-e a tárca információi szerint az „Új falusi szálláshely Szuhán” címet viselő
beruházás?

2.  Hogyan  ellenőrizte  a  minisztérium,  hogy  a  fejlesztés  az  uniós  pályázatokra  vonatkozó
jogszabályok maradéktalan betartásával valósult-e meg?

3. Mit kíván tenni annak érdekében, hogy az uniós forrásból felépülő vendégház működése
megfeleljen a pályázati feltételeknek?

Várom válaszát.
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